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内容概要

　　法律语言学是在各民族和国家之间的关系日益紧密的基础上发展起来的的一门新兴的语言学科，
具有很大的生命力。
语言在商贸谈判和法律诉讼中往往具有举足轻重的地位。
我们经常说“法律面前人人平等”，但是语言不同，平等就难以维持。
我热切地希望编者们能够把语言学的一些新进展消化和融合到这套教材里面，千锤百炼，使之成为一
套更实用、更先进、更科学的教程。
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书籍目录

Unit1 Legal Environment of International TradeUnit2 Legal Framework of the WTOUnit3 The ContractUnit4
Convention on Contracts for the International Sale of GoodsUnit5 International Trade CustomUnit6
International Carriage of GoodsUnit7 Cargo InsuranceUnit8 Payments in International SalesUnit9 International
Transfer of TechnologyUnit10 Introduction to Intellectual Property RightsUnit11 TRIPSUnit12 Trade in
ServicesUnit13 International InvestmentUnit14 International Finance LawUnit15 International Taxation
LawUnit16 Settlement of International DisputesReferences
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